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Prosz± o odpowied¼ W sprawie na pi¶mie. 

W imieniu mieszkañców osiedla prosz± o informacja dotyczącą stan 

prawnego ul. Ptasiej na odcinku od ul. Rajskie] do połączenia 
z ul. Krzysztofa Baczyńskiego ? 

Na odcinku od ul. Rajskiej do ul. Krzysztofa Kamila Baczyñskiego 

jeden z właścicieli dziatki (na wysoko¶ci posesji nr. 6) postawie ogrodzenie 
na drodze i ograniczy³ mozliwość korzystania z przejazdu. Ulica ta 

posiad³ nawierzchnie asfaltowa i jest uzbrojona w energia elektryczna, 

kanalizacja oraz o¶wietlenie drogi. 

Jakie podjête zostano kroki w celu umo¿liwienia mieszkañcom 

korzystania z przejazdu ul. Ptasia ? 


